
با وج��ود وقوع مس��تمر ح��وادث غیرمترقبه در 
هرمزگان، کش��اورزان این اس��تان رغبتی برای بیمه 
محصولات کش��اورزی و اس��تقبال از صندوق بیمه 
محصولات کشاورزی ندارند. صندوق بیمه کشاورزی 
به منظور حمایت از کش��اورزان و دامدارانی که بر اثر 
حوادث غیرقابل پیش بینی تولیدات آنان دچار خسارت 
و آسیب می ش��ود و برای کمک به ادامه فعالیت های 
تولیدی ش��ان، در سال ۶۲ به تصویب مجلس شورای 
اس��امی رس��ید. با نگاهی به عملکرد این صندوق و 
حضور در جامعه هدف صندوق مش��اهده می ش��ود 
صندوق بیمه کش��اورزی به اه��داف از پیش تعیین 
ش��ده اش در حمایت از کش��اورزان و دامداران دست 
نیافته است. با وجود آنکه هر ساله در استان هرمزگان 
حوادث غیرمترقبه زیادی نظیر س��رما، س��یاب، باد 
و توف��ان رخ می ده��د و خس��ارت های بس��یاری به 
کش��اورزان وارد می کند ولی این قش��ر رغبتی برای 
بیمه محصولات کش��اورزی خود نشان نمی دهند. به 
عنوان مثال در هفته گذشته بیش از ۶ هزار هکتار از 
مزارع صیفی کشاورزان در منطقه هشتبندی هرمزگان 
دچار س��رمازدگی بی سابقه ش��د که اکثر این مزارع 
بیمه نبودند. خس��ارت های سرمازدگی در روستاهای 
هرم��زگان به اندازه ای گس��ترده بود که بس��یاری از 
کشاورزان ضررهای زیادی کرده  و در گفت وگو با مهر 
عنوان کردند توانایی ادامه فعالیت ندارند.  از س��ویی 
عدم حمایت مس��ؤولان و پرداخت های کم صندوق 
بیمه کش��اورزان را دلیل عدم توانای��ی ادامه فعالیت 
عنوان می کنند. کش��اورزان شهرس��تان های رودان، 
میناب و پارسیان خسارت های زیادی متحمل شده اند، 
از س��وی دیگر تس��هیات عقب مانده بانک ها را هم 
اهرمی برای عدم توانایی ادامه کار در حوزه کشاورزی 
عنوان می کنن��د. محمد بهرامی، عضو نظام صنفی و 

منابع طبیعی اس��تان هرمزگان درباره علل و چرایی 
عدم اس��تقبال کشاورزان از صندوق بیمه محصولات 
کشاورزی افزود: میزان خسارتی که به ازای هر هکتار 
به کشاورزان توسط صندوق بیمه کشاورزی پرداخت 
می ش��ود، بسیار پایین است و حداقل میزان خسارت 
پرداختی به ازای هر هکتار یک میلیون تومان است، در 
حالی که کشاورزان در هر هکتار بین ۱۰ تا ۱۵ میلیون 
تومان برای به دست آمدن محصول هزینه می کنند 
و خس��ارت پرداختی بیم��ه ۱۰ درص��د هزینه های 
کشاورزان را پوشش می دهد و با این شرایط انگیزه ای 
برای کشاورزان باقی نمی ماند که محصول خود را بیمه 
کنند. وی گف��ت: ضعف دیگری که بیمه محصولات 
کشاورزی دارد این است که اگر محصول کشاورزان در 
پی باد و توفان آسیب ببیند هیچ تعهدی برای پرداخت 
خسارت به کشاورزان ندارد و این صندوق خود را فقط 

در برابر حوادثی چون سرما و سیل متعهد می داند، در 
حالی که هر ساله در پی وزش های شدید باد و توفان 
بس��یاری از اراضی کشاورزان آسیب می بیند و امسال 
قبل از وقوع سرمای بی سابقه در دشت هشتبندی باد و 
توفان نیز به محصولات صیفی کشاورزان خسارت های 
بس��یاری وارد کرده بود. عضو نظ��ام صنفی و منابع 
طبیعی استان هرمزگان اظهار داشت: صندوق بیمه 
کشاورزی همه محصولات کشاورزان را تحت پوشش 
بیمه ای خود قرار نمی دهد و به عنوان مثال محصول 
خیار س��بز کش��اورزان را بیمه نمی کند؛ در سرمای 
اخیر در منطقه هش��تبندی بی��ش از ۲ هزار هکتار 
مزارع خیار س��بز کش��اورزان صدرص��د از بین رفت، 
در حالی که بیمه کش��اورزی هیچ تعهدی نسبت به 
بیمه این محصول ن��دارد و این  امر یکی از خلأ های 
جدی صندوق بیمه محصولات کشاورزی است.  عضو 

خانه کش��اورز هرمزگان تصریح کرد: در زمان وقوع 
حوادث غیرمترقبه نظیر س��رما، ب��اران، باد و توفان 
صندوق بیمه محصولات کش��اورزی بموقع در محل 
اراضی کش��اورزان برای ارزیابی خسارت های وارده به 
آنها حاضر نمی ش��ود. وی تصریح کرد: در حالی که 
مشاهده می شود بسیاری از مزارع با سرمازدگی بسیار 
بالا روبه رو هس��تند صندوق بیمه کشاورزی مزارعی 
را که کمتر دچار حادثه ش��ده اند ب��ه عنوان جامعه 
هدف در نظر می گیرد و همان منطقه را که بس��یار 
پایین خس��ارت دیده به کل منطقه تعمیم می دهد 
که این قابل قبول نیس��ت، زیرا باید بین کش��اورزی 
که ۱۰۰درصد محصول خود را در س��رما از دس��ت 
داده ب��ا کش��اورزی که ۲۰ درص��د محصولش دچار 
سرمازدگی شده،  تفاوت وجود داشته باشد.  بهرامی 
تصریح ک��رد: معمولا صندوق های بیمه کش��اورزی 
خس��ارت واقعی را در نظر نمی گیرند و به دنبال آن 
هستند که کمترین خسارتی را به کشاورزان پرداخت 
کنند. عضو خانه کشاورز استان هرمزگان خاطرنشان 
کرد: عدم پرداخت بموقع خسارت ها و طولانی شدن 
روند پرداخت خس��ارت ها ای��راد دیگر صندوق بیمه 
کش��اورز است که در کش��اورزان ایجاد بی انگیزگی 
می کند. علی رئوفی، رئیس شورای اسامی شهرستان 
مین��اب  نیز در همین باره بیان داش��ت: متاس��فانه 
درپی س��رمازدگی بی س��ابقه اخیر بیش از ۶ هزار و 
۵۰۰ هکتار از اراضی کشاورزی در منطقه هشتبندی 
دچار سرمازدگی شدید شد که بخش مهمی از آن به 
محصولاتی نظیر خیار سبز و گوجه فرنگی اختصاص 
دارد. وی خاطرنش��ان کرد: متاسفانه محصول خیار 
س��بز کشاورزان به صورت صددرصدی از بین رفته و 
محصول گوجه فرنگی با خسارت ۷۰ درصدی روبه رو 

شده است. 
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علمحسابداریمحورکسبوکاراست
به مناسبت هفته حس��ابدار، کارکنان امور 
مالی با مدیرعامل ش��رکت پالایش گاز شهید 
هاش��می نژاد دیدار کردند. به گ��زارش روابط 
عمومی شرکت پالایش گاز شهید هاشمی نژاد، 
مهندس س��ید مجید منبتی با تبریک هفته 
حسابداری به کارکنان پرتاش امور مالی گفت: 
حس��ابداری امروز محور توس��عه حوزه کسب 
و کار اس��ت.  وی اظهار داش��ت: فعالیت هایی 
ک��ه در ح��وزه ام��ور مالی پالایش��گاه صورت 
می گی��رد و تاثیراتی که ای��ن واحد دارد باعث 
اعتبار بخش��یدن به جایگاه این مجتمع گازی 
می شود. این مقام مس��ؤول با اشاره به توجه و 
دقت کارکنان واحد امور مالی در کنترل اسناد 
مالی ش��رکت و پاس��خگویی به دستگاه های 
نظارت��ی افزود: پاک دس��تی و س��امت مالی 
مهم ترین اص��ل در کارکرد مدیران و کارکنان 
دستگاه هاست و خوشبختانه شاهد همسویی 
و تطبیق قوانین در امور مالی هستیم. منبتی 
بیان کرد: هنر حس��ابداری ایجاد ارزش افزوده 
با تحلیل مالی برای شرکت است و باید با علم 
و هنر حسابداری، مشکات کمبود نقدینگی را 

مدیریت کنیم. 

مدیر»تیپاکس«مدیرنمونهجوانشد
در یازدهمین جش��نواره مل��ی مدیران و 
تولیدکنندگان جوان کشور که با حضور دکتر 
علی اکبر صالحی معاون رئیس جمهور و رئیس 
س��ازمان انرژی اتمی ایران، رحمانی قائم مقام 
وزیر صنعت،  معدن و تجارت، منصور معظمی 
مع��اون وزی��ر و رئیس هیات عامل س��ازمان 
گسترش، س��یدمحمدرضا مرتضوی دبیرکل 
خان��ه صنعت، مع��دن و تج��ارت و جمعی از 
نمایندگان مجلس در محل مرکز همایش های 
بین المللی صداوس��یما برگزار شد، مدیرعامل 
ش��رکت تیپاکس به عنوان مدیر نمونه جوان 
ملی کش��ور انتخاب و تندیس و لوح س��پاس 
جش��نواره به وی اهدا شد.  در این لوح تقدیر 
آمده است: »در سال اقتصاد مقاومتی: تولید و 
اشتغال، همت بلند و تاش سترگ شما را ارج 
می نهیم، به پاس ایثار و فداکاری تان در توسعه 
و پیشرفت کشور و بر اساس تأیید هیات علمی 
یازدهمین جش��نواره مل��ی تولیدکنندگان و 
مدیران ج��وان، به عنوان مدی��ر نمونه جوان 

معرفی می گردید.« 
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مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: 
تفاهمنام��ه ای با معاونت زنان ریاس��ت جمهوري 
منعقد ش��ده و ۳۳ هزار نفر شناس��ایي شده اند و 
۱۰۰ میلی��ارد تومان براي این کار اختصاص داده 
شده و این مبلغ مي چرخد و از محل اقساط مجدد 
پرداخت مي ش��ود. مرتضی  اکبري درباره ۲ طرح 
جدید این بانک اظهار داشت: امسال ۲ طرح جدید 
در دست اجرا داریم که یکی از این  طرح ها درباره 
س��اماندهي اندوخته خانواده هاس��ت که در قالب 
صندوق هاي قرض الحسنه خانوادگي مطرح است. 
وی افزود: هر مبلغی  که در این صندوق ها موجود 
باش��د معادل این مبلغ را بانک قرض الحسنه مهر 
ایران، به صندوق ها پرداخت مي کند. وی افزود: در 
صورتی که ۱۰ نفر در یک صندوق خانوادگی عضو 
باشند، ماهانه مبلغي را به صورت آبونمان پرداخت 
مي کنن��د و اگر به بانک م��ا مراجعه کنند معادل 
هم��ان را در نظر مي گیری��م. وی گفت: مدیریت 
صندوق، قرارداد بستن، وصول و پرداخت ها با بانک 
قرض الحسنه مهر ایران است و نسبت به وجوهي 
که این افراد مي آورند ۲ درصد و نسبت به وجوهي 
که م��ا براي ش��ان مي پردازیم ۴ درص��د کارمزد 

حساب مي شود و توان صندوق ۲ برابر مي شود. 

کاپخلاقیتبهمهراقتصادرسید
 رواب��ط عمومی بانک مه��ر اقتصاد موفق به 
دریافت کاپ خاقیت از چهاردهمین کنفرانس 
بین الملل��ی روابط عموم��ی ایران ش��د. در این 
کنفران��س که با موض��وع خاقیت، ن��وآوری و 
تمایز با حضور اس��اتید، مدیران و کارشناس��ان 
رواب��ط عمومی در مرکز همایش های بین المللی 
صداوسیما برگزار ش��د برای نخستین بار »کاپ 
خاقیت« به ۱۰ روابط عمومی برتر اهدا شد که 
روابط عمومی بانک مهر اقتصاد نیز با ارائه س��ند 
راهبردی ارتباط��ی بانک در میان برترین ها قرار 
گرف��ت. همچنین در این کنفرانس ۳ مقاله برتر 
در حوزه روابط عمومی نیز معرفی شد که تندیس 
مقاله س��وم به روابط عموم��ی بانک مهر اقتصاد 
رسید. بر اس��اس این گزارش در  آیین  افتتاحیه 
چهاردهمین کنفرانس بین المللی روابط عمومی 
ای��ران از ۲ کتاب علمی با عنوان »روابط عمومی 
دانش  محور و مدیریت محتوا« و »استانداردهای 
روابط عمومی جلد س��وم« رونمایی شد که این 

کتب حاوی فرآیندهای مدیریتی است.

ادامه از صفحه اول
نقاط منفی  البته جلسه 
هم داشت. بزرگ ترین ایراد جلسه رسانه ای نشدن 
مباحث ب��ود. به نظر من، انتقادات��ی که از جانب 
نیروهای انقابی به قوه قضائیه وارد ش��د بیش از 
انتقاداتی بود که در مقابل رهبری از وضع کش��ور 
و در مقابل رئیس جمهور از عملکرد ایشان صورت 
گرفت. ما که خودمان انتظار چنین شفافیتی را در 
جلسه نداشتیم، بارها تقاضا کردیم جلسه رسانه ای 
ش��ود تا قبل از هرچیز تصوری که سایرین نسبت 
به جلسه و حتی مسائل قوه قضائیه داشتند تغییر 
کند. بعید اس��ت بپذیرند اما در صورت رخ دادن، 
هم بیان های نادرست از محتوای جلسه به حاشیه 
خواهد رفت و دس��ت مغرضان بس��ته خواهد شد 

و هم در ترمیم چهره نادرس��تی که از قوه متصور 
شده ایم راهگشا خواهد بود.

این جلس��ه یکی از بهترین الگوهای ارتباطی 
مسؤولان با دانشجویان و بدنه جامعه بود. حتی در 
جلسات عمومی با دیگر روسای قوا که تشکل ها 
دعوت می ش��وند )اگر روس��ا از جلس��ه عمومی 
ف��رار نکنند( عموما تمام مطالبات ش��ان پاس��خ 
داده نمی ش��ود و پاسخ ها س��مت و سوی کنایه 
و تخریب می گیرد. این جلس��ه اگر منتشر نشود 
حکم عمومی نخواهد داش��ت اما حتی عمومی 
نبودن جلس��ه اجازه برخورد نادرست با دانشجو 
را به مس��ؤول جلس��ه نداد. هرچند قبل و بعد از 
جلس��ه صحبت های ناصحیحی درباره دعوت به 
جلس��ه خصوصی شکل گرفت اما قاضی القضات 

کشور مدیریت جلسه را به سمتی برد که کسی 
یک طرفه به قاضی نرود.

س��خن آخر ادامه دار بودن روند خوب ارتباط با 
دانشجویان است. برای زدودن گرد شبهه از پیرامون 
قوای سه گانه، حضورشان در مجامع عمومی و در 
معرض س��وال قرار گرفتن ش��ان از طرف مردم و 
خصوصا نخبگان کشور اعم از اساتید و دانشجویان 
الزامی اس��ت. مش��کات جمهوری اسامی حل 
نخواهد شد جز اینکه مس��ؤولان بلندپایه خود را 
در مع��رض نقد قرار دهند، مردم را محرم و همراه 
خود بدانند و نسبت به آحاد جامعه به معنای واقعی 

کلمه خود را مسؤول و پاسخگو بدانند.
* دبیر انجمن اسلامی دانشجویان مستقل 
دانشگاه تهران

ادامه از صفحه اول
آمریکایی ها طرفدار گزینه 
اول و اروپایی ها ظاهرا هوادار دومی هستند اما این 
اختاف، اهمیت راهبردی ندارد. آنچه برای آمریکا 
اهمیت دارد این است که بتواند با ابزار تحریم، ایران 
را سر میز مذاکرات منطقه ای و موشکی بکشاند و 
وقتی این پروژه در حال پیش رفتن باش��د، بیرون 

یا داخل برجام بودن آن چندان مهم نخواهد بود.
برای آمریکا هیچ چیز سودمندتر از آن نیست 
که پس پرده با مکرون، موگرینی و جانسون بسته 
باش��د اما ایران در ظاهر تصور کند اروپا در شکاف 
راهبردی ب��ا آمریکا قرار دارد و در نتیجه با متکی 

ک��ردن بی رویه خود به اروپ��ا، در واقع گزینه های 
خ��ود را هر روز کمت��ر از قبل کن��د. وقتی همه 
تخم مرغ ها را در س��بد اروپا گذاش��تید، آن وقت 
یک »تغییر تفس��یر« اروپا از مت��ن برجام بدل به 
فاجعه دیپلماتیک خواهد ش��د ام��ا اگر واقع بینی 
پیش��ه کنید و فرض را بر ای��ن بگذارید که درباره 
هدف راهبردی آمریکا یعنی نشاندن ایران پای میز 
مذاکرات موشکی و منطقه ای تفاوتی میان آمریکا 
و اروپا نیس��ت و آنچه جلوی پرده می گذرد صرفا 
تقسیم کاری برای وادار کردن ایران به پذیرش این 
مذاکرات است، آن وقت دیگر غافلگیر نخواهید شد. 
ب��ازی واقعی دقیقا برعکس اس��ت. برای ایران 

برجام در صورتی که مانع بازگشت تحریم ها – به 
هر بهانه ای – نشود، هیچ ارزش��ی ندارد. اگر اروپا 
واقع��ا خواهان برجام اس��ت باید آمری��کا را وادار 
به انج��ام تعهداتش در تعلی��ق تحریم هایی کند 
که در برجام به آن متعهد ش��ده اس��ت. مذاکرات 
منطقه ای و موشکی که سهل است، حتی اجرای 
تعهدات برجامی ایران هم در خطر خواهد بود اگر 
آمریکا برجام را گروگانی برای افزایش تحریم ها به 
بهانه های دیگر بداند. راهی را که یک بار در دوران 
مذاکرات رفته ایم بار دیگر نباید رفت. مس��اله این 
نیست که ایران برجام را می خواهد یا نه بلکه مساله 

این است که اروپا برجام را می خواهد یا نه؟

ادامه از صفحه اول
اینجان��ب، ب��ا عنای��ت به 
اینکه از اول تصویب قانون هدفمندسازی یارانه ها 
در مجل��س به عنوان نماین��ده و در اجرای آن در 
دولت ب��ه عنوان معاون پارلمانی حضور داش��تم، 
آش��نایی کافی به زوایای آن دارم و بر این اس��اس 

به نمایندگان محترم مجلس عرض می کنم اهداف 
اولیه هدفمندسازی یارانه ها را مدنظر داشته باشند 
و نگذارند حق مردم با تغییر سیاست های دولت ها 
ضایع شود و از بین برود. بلی! دهک های پردرآمد 
ک��ه از یارانه حامل های انرژی به��ره کافی برده و 
همچنان استفاده می کنند از این موضوع مستثنا 

هستند ولی اکثریت جامعه از همه صنوف مشمول 
قانون هدفمندسازی یارانه ها می شوند، همچنانکه 
سهم تولید و صنعت هم نباید به فراموشی سپرده 
شود و لازم اس��ت با اعطای تسهیات یارانه ای از 

واحدهای تولیدی حمایت جدی شود.
*نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی

ادامه از صفحه اول
این فض��ای پرچالش روز 
دوش��نبه در دانشگاه ش��ریف با تمام وجوه شکل 
گرف��ت و خود به خود س��بب ش��د به رغم تاش 
محسنی اژه ای برای پاس��خگویی، جواب بسیاری 
از دغدغه های جوانان پرش��ور و حرارت و منتقدان 
کمر بس��ته دس��تگاه قضا ناقص بماند. همین امر 
سبب شد روز بعد، اتفاقی به یاد ماندنی در کشور 
رخ دهد و آیت الله آملی لاریجانی، رئیس قوه قضائیه 
به همراه تعدادی از معاونان و مدیرانش، مسؤولان 
تش��کل ها و اتحادیه  های بزرگ دانشجویی را برای 
دیدار و گفت وگو دعوت کند و قریب به 8 س��اعت 
یعنی حدودا یک روز کاری به س��خنان آنها گوش 

داده و پاسخگوی انتقادات، ابهامات و دغدغه  های 
آنه��ا باش��د. رکوردش��کنی رئی��س قوه قضائیه و 
همنش��ینی صمیمی با دانش��جویان با اختصاص 
فرصتی قابل توجه، برای جریان جوان انقابی آنقدر 
خوش��حال کننده بود که خود به خود بسیاری از 
نظرات و نگاه  های منفی شکل گرفته به این نهاد را 
در همان جلسه از بین برد و باعث شد دانشجویانی 
که این روزها بشدت از قوه قضائیه شاکی هستند در 
فضای دیگری مطالبات خود را امیدوارانه      تر دنبال 

کنند. 
6- این روزها نیاز به اقدامی انقابی برای شکستن 
فضای یأس و ناامیدی نسبت به اصاح برخی امور 
که در بخشی از قشر جوان و حتی جریان دانشجویی 

کشور ایجاد شده بیش از گذشته احساس می شود. 
هرچند خیلی ها معتقدند شکستن این فضا زمان، 
تاش و انرژی بسیاری را می طلبد اما باید منصف 
بود و اقدام رئیس قوه قضائیه را اقدامی موثر و فتح 
بابی برای حرکت در این مسیر ارزیابی کرد و البته 
نباید فراموش کرد قوای دیگر یعنی دولت و مجلس 
مستثنا از این وظیفه و تکلیف نیستند و وضعیت 
این روزهای کش��ور می طلبد هرچه سریع تر آنها 
نیز مانند آیت الله آملی لاریجانی شنونده انتقادات 
جوانان باش��ند و البته برای رفع دغدغه آنها تاش 
کنند. حسن روحانی و علی لاریجانی اجازه ندهند 
زمان بیش از این بگذرد. فرصت امروز ممکن است 

تکرار نشود!

یادداشت امروزگزارش

موگرینی اروپا را افشا کردجلسه ای که فرمایشی نبود

دولت و مجلس به عهد خود وفادار بمانند

این اشکال کاملاً وارد است

ساخت طولانی ترین پیاده راه کوهستانی کشور در تبریز مدیرعامل س��ازمان توس��عه و عمران عون بن 
علی و پارک طبیعت تبریز اظه��ار کرد: در مدت 
۲ سال فضای سبز و درختکاری تفرجگاه عینالی 
تبریز از ۴۰۰ هکتار به ۶۰۰ هکتار افزایش یافته در 
حالی که ایجاد فضای س��بز ۴۰۰ هکتاری حاصل 
فعالیت ۲۰ س��اله بوده است. مسعود برزگرجالی 
در مراسم افتتاح پروژه های عینالی خاطرنشان کرد:  
در این توسعه فضای سبز و درختکاری سعی شده 
از ۱۰ نوع درخت میوه اس��تفاده شود که این امر 

باعث می شود شهروندان از میوه های این درختان 
استفاده کنند و همچنین در فصل بهار شاهد منظره 
زیبایی از شکوفه ها و ترویج زنبورداری خواهیم بود. 
وی ادامه داد: در پایان سال ۹۳ به صورت میانگین 
ماهانه ۵۰ هزار نفر ب��ه مجموعه عینالی مراجعه 
می کردند ام��ا با تفکر ترویج فرهن��گ ورزش در 

بین ش��هروندان هدف گذاری کردیم این آمار را به  
۵۰۰ هزار نفر افزایش دهیم. مدیرعامل س��ازمان 
توس��عه و عمران عون بن عل��ی و پارک طبیعت 
یادآور ش��د: برای نیل به این هدف باید مسیر این 
تفرج��گاه را مجهز و زیب��ا کنیم و به همین دلیل 
امکانات تفریح��ی و رفاهی در این تفرجگاه ایجاد 

کردیم. برزگرجالی همچنین ساخت نگارخانه در 
جنب دریاچه را در راستای ایجاد کارکرد فرهنگی 
در عینال��ی عنوان کرد و گفت: این نگارخانه قصد 
دارد در اختیار هنرمن��دان قرار گیرد تا به صورت 
رایگان هنر خود را به نمایش بگذارند. وی همچنین 
گفت: پروژه کف سازی عینالی با طول ۳/۵ کیلومتر 
به عنوان طولانی ترین پیاده راه کوهس��تانی کشور 
و با هزین��ه ای بالغ بر ۱8 میلیارد ریال در خدمت 

شهروندان قرار گرفته است.

یک مدی�ر ج�وان متفکر و نخبه بس�یجی 
از برگ�زاری نخس�تین پایگاه عف�اف و حجاب 
دائمی در کش�ور خب�ر داد و گفت: ب�ا توجه به 
دغدغه ه�ای فرهنگی در م�ن و خانم عرب لو از 
کارآفرینان برتر کشورمان، توانستیم با عنایت 
حضرت زهرا)س( نخس�تین پایگاه و نمایشگاه 
دائمی عفاف و حجاب را در س�طح کش�ور و در 
س�رای محله قنات کوثر تهران دای�ر و چادر را 
که یک حجاب برتر اس�ت، برای نخستین بار با 
قیمت بسیار ارزان عرضه کنیم. سیدمحمدامین 
 مفتخ�ری، مدی�ر س�رای محل�ه قن�ات کوث�ر

در گفت و گ�و با »وطن امروز«،  قیمت بالای چادر 
را یک�ی از دلای�ل بدحجابی برش�مرد و گفت: 
متاس�فانه قیمت چ�ادر قیمت مناس�بی برای 
بانوان�ی که علاقه مند به حفظ حجاب هس�تند 
نیس�ت و این دغدغه ای شد تا با همکاری خانم 
عربلو نمایش�گاهی را دایر کنی�م و چادر اصل 
و باکیفی�ت را که نذر فرهنگی مان بوده اس�ت 
عرض�ه کنی�م. جوان ترین مدیر محل�ه تهران 
تصری�ح کرد: ه�دف از برق�راری ای�ن پایگاه          ، 
تروی�ج حجاب و کمک به اقتصاد خانواده ها در 
تهیه چادر و اشتغالزایی برای بانوان است. این 

کارشناس ارشد مدیریت دولتی به معضل تولید 
چادر در کش�ور اش�اره کرد و گفت: متاسفانه 
مبحث چادر در کش�ور ما ب�ا کیفیت بالا تولید 
نمی ش�ود و عمده چادرهای ما وارداتی اس�ت 
و م�ن امی�دوارم یک روزی خودم�ان به کمک 
تولید داخل نیاز کشور را برطرف کنیم و حتی 
به مرحله صادرات هم برس�یم. مسؤول تربیت 
و آموزش پایگاه شهید حسین یساول تصریح 
کرد: این نمایش�گاه زمان خاصی ندارد و برای 
نخس�تین بار در کش�ور تا هر زمانی که بتوانیم 

پا برجاست. 

فروش چادر به قیمت نذر فرهنگی در کشور

نگاه میهمان
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